
Zapisnik s redovne Skupštine Požeškog športskog saveza održane 16.prosinca 2016.god.u 

prostorijama Obrtničkog doma, Dr. Franje Tuđmana 9 početkom u 18.00 sati. 
 

Predsjednik  Požeškog športskog saveza gosp. Nino Abramović otvara Skupštinu, 

pozdravlja sve prisutne, zahvaljuje se svima na dolasku i radu u udrugama i daje kratak 

pregled kroz 2016. god. Predsjednik je naglasio da je iznos koji je Izvršni odbor predložio 

umanjen  prilikom izglasavanja Proračuna  na Gradskom vijeću Grada Požege i to za više 

stotina tisuća kuna. To znači da će neke pozicije biti smanjene a neke stavljene na nulu. Mi 

ćemo svejedno pokušati izgurati što više i nadati se rebalansu proračuna. Nadam se da 

ćemo kroz kvalitetnu raspravu doći do najboljih rješenja jer sport i potrebe trebamo gledati 

u cjelini, a sportski život grada Požege treba učiniti što boljim.   
 

Započinje službeni dio i Predsjednik PŠS-a gosp. Nino Abramović predložio je slijedeći: 
 

     DNEVNI  RED 
 

•Izbor radnog predsjedništva 

•Izbor verifikacijske komisije 

•Izbor zapisničara i ovjerovitelje zapisnika 

•Izvješće verifikacijske komisije 

•Usvajanje Zapisnika sa skupštine 25.04.2016.godine 

•Odluka o brisanju iz članstava Malonogometnog kluba Bonita 

•Donošenje Odluke o prijemu Sportske udruge studenata Veleučilišta u Požegi, Judo kluba        

Vallis Aurea i Malonogometnog kluba Plamen Požega u članstvo.  

•Usvajanje Izmjena  Financijskog plana Požeškog športskog saveza za 2016.godinu 

•Prijedlog Programa rada za 2017. godinu 

•Prijedlog Financijskog plana za 2017.godinu i Raspodjela udrugama 

•Prijedlog Strategije športa grada Požege 

•Rasprava i usvajanje prijedloga 

•Različito 
 

Dnevni red je jednoglasno usvojen.   

      

Ad.1. Predsjednik  je predložio radno predsjedništvo za vođenje Skupštine i to: 
 

      - Nino Abramović za predsjednika 

     -     Tomislav Čabraja i Dr. Vlado Drkulec za članove 
 

          Skupština je prijedlog jednoglasno usvojila 
 

Ad.2. Za članove verifikacijske komisije predloženi su: 

• Jurica Bešlić 

• Petar Bosanac 

       Prijedlog je jednoglasno usvojen 

  

Ad.3. Za zapisničara je predložen Josip Neruda 

Za ovjerovitelje Zapisnika su predloženi : 

• Krešimir Prpić 

• Hrvoje Bakić 



           Prijedlog je jednoglasno usvojen 
 

Ad.4.Predsjednik Verifikacijske komisije Jurica Bešlić  obavijestio je članove Skupštine da 

je Skupštini prisutno 55 člana (četrnaest zamjenskih s pravovaljanim Punomoćima), od 

ukupno 72 i konstatira kvorum,odnosno dovoljan broj članova da bi se Skupština održala i 

donesene Odluke na njoj bile pravovaljane. 
 

Prije nastavka Skupštine predsjednik je dao riječ Gradonačelniku grada Požege Vedranu 

Neferoviću koji se obratio Skupštini te je istaknuo:  

"U proteklih nekoliko godina pokušalo se riješiti financiranje određenih potreba sportaša u 

gradu i tražilo se rješenje kroz jedan model koji je zaživio prije 3 godine, a prema kojemu 

Grad Požega financira određene potrebe sportskih udruga u gradu. Prema svim analizama 

o izdvajanju za sport sigurno smo među deset gradova koji iz izvornog proračuna izdvajaju 

sredstva za sport. Imajući to u vidu, i bez obzira na ulaganja u sportsku infrastrukturu koja 

su bila znatna u protekle tri godine, s pravom mislim da se za sport napravilo jako puno" – 

poručio je gradonačelnik Neferović dodavši kako se za potrebe sporta u gradu izdvaja 12% 

iz izvornog proračuna.  

Gradonačelnik je istaknuo kako je potrebno napraviti analizu sredstava koja dolaze iz 

sponzorstava i donacija jer nije moguće da se sport u gradu isključivo oslanja na gradski 

proračun. Najavio je i edukaciju koju će Ured za europske integracije Grada Požege 

organizirati u siječnju kako bi sportskim djelatnicima, članovima udruga, pa i samim 

sportašima približili mogućnosti povlačenja sredstava iz europskih fondova."Više od ovoga 

ne možemo dati, a sve ostalo je na vama. Smatram da je Strategija jedan iskorak prema 

kojem ćemo odrediti točno što želimo od sporta u gradu a za 2017.godinu planirali smo 

urediti Stadion NK Slavonije prema kriterijima HNS-a za drugu ligu  " – dodao je 

gradonačelnik Neferović. 

 

Ad.5. Usvajanje Zapisnika sa Skupštine 25.04.2016.godine. 

Kako nije bilo rasprave oko zapisnika predsjednik je dao na usvajanje zapisnik te je isti 

usvojen jednoglasno.  
 

Ad.6. Brisanje iz članstva Malonogometnog kluba Bonita  

Kako je Malonogometni klub Bonita odlukom Trgovačkog suda izbrisan iz Registra udruga 

Skupština Požeškog športskog saveza jednoglasno je iz članstva izbrisala Malonogometni 

klub Bonita.  
 

Ad.7.   Donošenje Odluke o prijemu Sportske udruge studenata Veleučilišta u Požegi, Judo 

kluba Vallis Aurea i Malonogometnog kluba Plamen Požega u članstvo.  

Tajnik Mitrović upoznao je članove Skupštine da su udruge podnijele zahtjev za prijem u 

Požeški športski savez te da ispunjavaju uvjete za prijem nakon čega ih je Skupština 

jednoglasno primila u članstvo. 
 

Ad.8 . Izmjene Financijskog plana Požeškog športskog saveza 

Tajnik Mitrović ukratko je obrazložio izmjene u Financijskom planu za 2016.godinu koje je 

Grad Požega u Proračunu donio te je Izmjene Skupština jednoglasno  usvojila 

  

Ad.9. Prijedlog Programa rada za 2017.godinu 

         Tajnik Mitrović ukratko je upoznao članove Skupštine o Prijedlogu rada za 

2017.godinu. Prijedlog Programa rada u privitku zapisnika.     



 

Ad.10 . Prijedlog Financijskog plana za 2017.god.i raspodjele udrugama 

 ( Prijedlog u materijalima ) 
 

Ad.11. Delegati su dobili i prijedlog Strategije razvoja sporta Grada Požege za razdoblje 

2017. – 2020. koju trebaju u svojim udrugama razmotriti, dati svoje prijedloge i koja bi 

nakon što bude dorađena trebala biti usvojena na idućoj sjednici Skupštine koja će biti u 

2017. godini.  

 

Ad.12. Rasprava i usvajanje Prijedloga 
 

Pod ovom točkom razvila se rasprava gdje je Vladimir Englman ustvrdio da se objektima 

sada upravlja deset puta bolje nego ranije, pitao je zašto su ukinute športske manifestacije 

osim Sportskih igara mladih kao i stipendije vrhunskim sportašima, izrazio nezadovoljstvo 

raspodjelom sredstava udrugama osobito na poziciji „kvalitetnog sporta“ gdje se ne 

nagrađuje rezultat jer muški košarkaški klub dobije isto sredstava 40.000,00 kn kao i ženski 

košarkaški klub koji igra rang više. Ustvrdio je da uprava muškog kluba ne mora nabaviti 

niti kune, zna to jer je bio predsjednik dok on u ženskoj košarci od odobrenih sredstava ne 

može isfinancirati prvu ligu. Predlaže da se na svaku sponzorsku kunu da kuna iz 

proračuna. Nakon iznesenog Vladimir Englman napustio je sjednicu skupštine. 

Petar Bosanac ustvrdio je da raspodjela sredstava između dva streljačka kluba nije dobra 

jer njegov klub nastupa na natjecanjima u 3 kategorije dok drugi streljački klub gotovo 

nema rada sa strelcima. 

Predsjednik Abramović obećao je sastanak Izvršnog odbor sa temom rada streljačkih 

klubova na kojoj će se donijeti zaključci.  

Predstavnik Judo kluba Judokan Begić upoznao je članove Skupštine da Grad ne 

dozvoljava financiranje kuba  zbog sudskog spora koje vodi, time su oštećena djeca koja ne 

mogu sudjelovati na sportskim natjecanjima. Zahvaljuje Požeškom športskom savezu što im 

se daje kombi i predložio da se uz kombi da i vozač,  te pita zašto u sportskim 

manifestacijama nema judo turnira. Prošle godine sami smo se mučili i organizirali turnir 

bez pomoći Grada.              
 

Predsjednik je nakon rasprave Prijedloge dao na glasovanje te je  Prijedlog programa rada 

usvojen sa jednim glasom protiv  dok je za Financijski plan za 2017.godinu i Raspodjelu 

udrugama bilo 41 za, 1 suzdržan i 3 glasa protiv. 

  
 

Ad. 13 . Različito  
 
 

Skupština je završila s radom u 19,45 sati. 
 

Zapisničar: 

Josip Neruda ___________________________ 
 

Ovjerovitelj zapisnika: 

Krešimir Prpić____________________________ 
 

Ovjerovitelj zapisnika: 

Hrvoje Bakić_____________________________  


